
   

Mondelinge vragen – Nachtsluiting 
Hoog Catharijne 

9 juli 2025    
 

Vragen:    

“Utrechts winkelcentrum Hoog Catharijne gaat ’s nachts dicht vanwege overlast” 
kopte de NOS afgelopen vrijdag 6 juni. In het nieuwsbericht en in de bijbehorende 
raadsbrief is te lezen dat het college voornemens is de eigenaar van Hoog Catharijne 
toestemming te verlenen voor het ‘s nachts afsluiten van de 24-uurs looproute door 
het winkelcentrum, vanwege aanhoudende overlast. De sluiting gaat waarschijnlijk 
komende zomer in waarbij het winkelcentrum de deuren sluit vanaf middernacht tot 
6:00 ‘s ochtends. De sluiting zal plaatsvinden voor de duur van 1 jaar.  

Aanleiding voor de sluiting is dat in de laatste zes tot acht maanden zowel het aantal 
personen als de overlast en de incidenten in Hoog Catharijne in de nacht zijn 
toegenomen en de sfeer grimmiger wordt. Het gaat gemiddeld om zo'n 30 tot 50 
personen, die Hoog Catharijne in trekken om daar te slapen, te hangen en/of om 
drugs te dealen en/of te gebruiken. Het is een fluïde groep van Utrechtse inwoners 
en migranten uit Oost-Europa, Noord-Afrika en het Midden-Oosten. Met name de 
toename van het aantal (veelal minderjarige/ jong volwassene) Syrische en 
Algerijnse jongeren dat overlast veroorzaakt en/of zich crimineel gedraagt in de nacht 
heeft gezorgd voor meer (gewelds)incidenten en een grimmige sfeer, zo is in de 
raadsbrief te lezen.  

Ondanks dat het te begrijpen is dat er maatregelen getroffen moeten worden om de 
veiligheid te waarborgen, voelt het toch ook als een capitulatie dat de gemeente de 
situatie onder het Bollendak en bij HC niet onder controle krijgt. Zeker voor de 
mensen die graag op een normale manier gebruik maken van de 24-uurs looproute. 
Dit brengt de fractie van de VVD tot de volgende vragen:    

1.  Hoe heeft het zo ver kunnen komen dat sluiting van de looproute nodig is? En 
waarom is er juist nu sprake van een toename van jongvolwassen Syrische en 
Algerijnse jongeren? 

 

2. Zijn er echt geen andere maatregelen voorhanden waarbij de overlast 
daadwerkelijk wordt aangepakt? Hoe kijkt de burgemeester bijvoorbeeld aan 
tegen het vestigen van een permanente politiepost op Utrecht Centraal?  



De 24-uurs looproute is ooit bedacht om onze inwoners en bezoekers ook ’s nachts 
een veilige looproute naar de trein aan te bieden. Er zijn nog steeds veel inwoners en 
bezoekers die hier graag gebruik van maken, juist omdat hen dat een veiliger gevoel 
geeft dan ’s nachts door een verlaten stad te lopen.  

3. Hoe is in de keuze voor deze sluitingsmaatregel rekening gehouden met dit 
belang? Wordt een alternatieve looproute (met goede verlichting) aangeboden 
voor deze groep mensen?  

De sluiting is nu aangekondigd voor de duur van 1 jaar, dat is een lange periode.  

4. Waarom is er niet gekozen voor een kortere sluitingsperiode, zoals 
bijvoorbeeld een sluiting voor een halfjaar met aanvullend een evaluatie? Is 
het college bereid deze optie alsnog in de besluitvorming mee te nemen?  
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